
Sierpc 30.06.2021 

BURMISTRZ  

MIASTA SIERPC 

INTERPELACJA 

 

Mieszkańcy Pytają: 

 

- fontanna przy poczcie uruchomiona została w czerwcu 2021 roku – dlaczego ? 

- fontanna przy sądzie zlikwidowana – dlaczego ? 

- fontanna na Jeziórku za 178 900 – czemu ma służyć? 

- zdroje nieczynne – dlaczego ? 

 

RADNA RADY MIEJSKIEJ W SIERPCU 

BARBARA GIL 

 


